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         Svanlevvej, 13.06.2012 
 

Bestyrelsen: 
 

Ole Fischer Bak formand nr. 81 tlf. 40 32 86 10 
Bo Nielsen bestyrelsesmedlem nr. 23 tlf. 29 69 39 08 
Tom Knudsen kasserer nr. 19 tlf. 21 73 40 29 
Rikke Sevelsted  Østerkær                bestyrelsesmedlem nr. 25 tlf. 21 72 73 25 
Torben Brøndum bestyrelsesmedlem nr. 43 tlf. 51 82 66 90 

                                     
 
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen, Svanlevvej 
 
 
Dato:   13. juni 2012 
 
Deltagende:  Ole Fischer Bak, nr. 81 
   Bo Nielsen, nr. 23 
   Tom Knudsen, nr. 19 
   Torben Brøndum, nr. 43 
   Rikke Sevelsted Østerkær, nr. 25 (referent) 
   
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af sidste referat 
Godkendt uden yderligere anmærkninger.  
Der er henvendelser fra flere af foreningens medlemmer, der ytre tilfredshed med formen. 
Dejligt, at der kommer aktive tilbagemeldinger – og så endda positive ;o) 
 
 

2. Generalforsamling og konstitution 
Ingen nye punkter 

 
 

3. Økonomi 
Det bekræftes, at der er indkøbt kortsigtede sikre obligationer for 70.000 kr af vejfonden. 
Intet yderligere at bemærke. 
 

 
4. Aktivitetsdag 

 
Aktivitetsdag:  19. August 2012 
 
Der laves og udsendes indbydelse til aktivitetsdag/hyggedag. 
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Der er desværre ikke indkommet nogle forslag til arbejdsopgaver, vi kan tage hånd om på 
vores årlige aktivitetsdag. 
 
Brainstorming: 
 
Bål, snobrød og skumfiduser for børnene.  
Evt. personlig invitation (stemme dørklokker) 
Kom og få en øl. Og deltag det du har lyst.  
Klippe/beskæring i slugten (stien ned mod busstop) 
Indsamling af affald 
Opstilling af fodboldmål (afsluttes med en lille kamp) 

 
Vi har masser af forslag til aktiviteter og ting, der skal laves, men der er stadig plads til flere 
;o) 
 
 

5. Vedligeholdelse af grønne arealer 
 
Torben beder gartneren rydde ukrudt imellem de nye buske i slugten (stien ned mod busstop). 
 
I forlængelse af anmærkning om manglende sprøjtning langs kantsten (indkommet under 
generalforsamling) informeres det hermed, at kantsten på stamvejen nu er sprøjtet.  
 
Hvis ikke kantsten på stikvejene allerede er sprøjtet, bliver de det inden for kort tid. 
 
Bestyrelsen har modtaget en henvendelse om hjælp til at rydde/beskære bevoksning bag egen 
grund/hæk ud til bevokset grundejerforeningsareal. Det blev diskuteret, hvordan generel 
beskæring af fælles bevoksning skal håndteres – og bestyrelsen besluttede at tage ud og 
besigtige de aktuelle områder. 
 
Vi undersøger mulighederne og vender tilbage med et løsningsforslag. 

 
Gartnerens vedligehold inkludere: ca. 20 gange græsklipning årligt, 1 gang kemisk afstikning 
af græskanter, renholdelse af bede ved sprøjtning, gødskning af græs, 1 gang sprøjtning af 
asfaltkanter og kantsten, klipning af beplantning rund ved stier og græskanter – 1 gang i 
september/oktober md (bliver udført som hækklipning) og pleje af solitære træer. 
 

 
6. Vej og kloak 

 
Intet at bemærke. 
 
Tom kontakter kommunen for at undersøger muligheden for at få etableret trafikbegrænsende 
foranstaltninger for tung trafik på den store Svanlevvej imellem Torshøjvej og Kolt Kirkevej. 
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7. Forskønnelse af grønne arealer 
 
Der var enighed om lige at minde gartneren om, at arbejdet med vedligeholdelse af fortov på 
stamvejen samt rodfræsning af de fældede træer gerne må påbegyndes. 
 
Der er ingen udefrakomne forslag til forskønnelse af grønne arealer. 
 
Bestyrelsen foreslår: 
 
• Bord-/bænkesæt til placering ved fodboldbanen.  

Ole undersøge priser og muligheder. 
 

• Ny beplantning i stedet for de fældede træer på stamvejen. 
Torben undersøge muligheder og priser. 

 
Næste bestyrelsesmøde starter med en gåtur og dermed en grundig gennemgang af området 
for at komme med yderligere forslag til forskønnelse. 
 
Der er fortsat mulighed for at komme med forslag til yderligere forskønnelse. 
 
 

8. Lege områder 
 

Legepladsen gennemgås ved næste bestyrelsesmøde. 
 
Bo fremlagde forslag til nye mål. Det forventes, at der indkøbt nye mål til fodboldbanen inden 
aktivitetsdagen.  

  
 

9. Snerydning 
 
Intet at nævne 

 
 

 
10. Omdeling af information til grundejerne (nye grundejere) 

 
Hjemmesiden er oprettet og under opbygning. 
 
Oplæg til velkomstbrev til nytilflyttere udarbejdes inden næste bestyrelsesmøde. 
 
Det blev besluttet at omdele referatet fra bestyrelsesmøderne indtil hjemmesiden er klar. 
 
Seddel til informations-skabet med information om hjemmesiden, hvad der er på hjemmeside, 
opdatering af private mailadresser osv. udarbejdes. 
 
Rikke forsøger at indhente og opdatere mailadresser til alle grundejerforeningens medlemmer. 
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11. Særlige emner  

 
Trods opfordring blev det besluttet ikke at fremsende fælles høringssvar på vegne af 
grundejerforeningen vedrørende lukning af Kolt skole. 
 
Da hver grundejer formegentlig har sin egen holdning til en eventuel lukning af Kolt skole, 
synes vi ikke, at vi hverken kan eller vil beslutte, hvad hele grundejerforeningens holdning 
eventuelt skulle være i et høringssvar. 
 
 
 

12. Kalender for kommende år) 
 

 
Møder:   april, juni, august, september, ult. november/primo december, februar 
 
Næste møde:  7. August kl. 19.30  (Gåturen starter udfor nr. 25 og slutter hos Ole) 
   
Aktivitetsdag:  19. August 2012 

 
 Generalforsamling: Marts 2013 
 
 
 

13. Eventuelt 
 
 
Jubilæumsfest 
Vi har endnu ikke modtaget nogle tilbagemeldinger vedrørende afholdelse af en samlet 
jubilæumsfest/vejfest i anledning af foreningens 30 års jubilæum. 
 
Tilbagemeldinger kan gives på: gfsvanlevvej@live.dk 

 
 

 
Mødet afsluttet. 
 
 
 
 
 

 


